
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 
dňa 25. 9. 2024

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran - primátor mesta
Ing. Ján Michálek - prednosta MsÚ
PhDr. Božena Danková - hlavná kontrolórka mesta

Prítomní poslanci (8 poslancov):
Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Ing. Martin Gálik, Daniela Hôlková, Branislav 
Kovačech, Annemarie Maršová, Mgr. Šimona Nemcová, Mgr. Eva Ušiaková

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
Mgr. Jaroslav Ciran, primátor mesta, privítal všetkých prítomných na štvrtom zasadnutí MsZ v roku 
2024, v rámci volebného obdobia 2022-26 to bolo dvanáste zasadnutie MsZ. Oznámil, že je 
prítomných osem poslancov, poslanci Ing. Eva Zekucia, Matúš Tomáška a Mgr. Maroš Sadák sú 
ospravedlnení. Primátor konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné a otvoril rokovanie, ktoré sa začalo 
o 15:02 hod.

Program:
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach - ZŠ Dr. Štefana 

Osuského, Dolné lúky 357, Brezová pod Bradlom za školský rok 2023/2024
6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Sídlisko 

Dušana Jurkoviča 426 za školský rok 2023 -  2024
7. Štatút Mestskej knižnice Brezová pod Bradlom
8. Prevody nehnuteľností
9. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2024, monitorovacia správa programového rozpočtu na rok 

2024 k 3 0. 6. 2024
10. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2024
11. Rôzne
12. Interpelácie poslancov
13. Záver

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 62/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0



2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
Primátor navrhol do návrhovej komisie Ing. Silviu Čuvalovú a Mgr. Evu Ušiakovú, určil zapisovateľa 
PhDr. Matúša Valihoru, za overovateľov zápisnice určil Branislava Kovačecha a Annemarie Maršovú.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 63/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
Jozef Ďuriš:
- Primátora, ktorý je zároveň poslancom Trenčianskeho samosprávneho kraja (TSK), sa p. Ďuriš pýtal, 

čo je nové vo vývoji nemocníc v správe TSK. Primátor citoval z uznesenia č. 363/2024 prijatého 
zastupiteľstvom TSK 23. 9. 2024: zastupiteľstvo ... súhlasí s odoslaním ponuky mestám a obciam 
nachádzajúcim sa v spádovej oblasti nemocníc v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 
samosprávneho kraja na odovzdanie prevádzky jednotlivých nemocníc do pôsobnosti orgánom 
miestnej územnej samosprávy, a to za sumu vo výške 1,- euro (slovom jedno euro), bez možnosti 
následného odovzdania prevádzky jednotlivých nemocníc tretiemu subjektu, s výnimkou zriadenej 
organizácie, v ktorej budú mať orgány miestnej územnej samosprávy 100 % podiel, a to v rámci 
plnenia požiadavky Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja v zmysle uznesenia 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 306/20241" Primátor uviedol, že predpokladá, 
že miestne samosprávy nepreberú prevádzku myjavskej nemocnice. Doplnil, že problematikou sa 
bude zaoberať najbližšie rokovanie ZMOS-u myjavského okresu.

- Ďalej p. Ďuriš uviedol, že čo sa týka využitia bývalého učilišťa pre potreby mesta, bolo by potrebné 
zvolať k nemu v čo najbližšom čase verejné zhromaždenie občanov. Primátor k využitiu bývalého 
učilišťa uviedol, že je potrebné schválenie zmeny územného plánu a potom bude možné zvolať 
uvedené verejné zhromaždenie. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová doplnila, že by bola rada, keby 
sa verejné zhromaždenie zvolalo ešte do konca roku.

- Ďalej by p. Ďuriš uvítal, keby sa v budúcom roku do plánu investičných akcií mesta zaradilo aj 
vybudovanie chodníka na cintoríne od kostola. Primátor uviedol, že chodník na cintoríne by mesto 
chcelo realizovať budúci rok spolu s urnovým hájom, ak budú na to vyčlenené financie.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu v krátkosti predstavila jej autorka hlavná kontrolórka mesta PhDr. Božena Danková. Poslanci 
nemali žiadne otázky ani pripomienky a správu o plnení uznesení MsZ zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 64/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach - ZŠ Dr. Štefana 
Osuského, Dolné lúky 357, Brezová pod Bradlom za školský rok 2023/2024
Správu predstavil riaditeľ základnej školy Mgr. Ladislav Menkyna. K počtu žiakov a realizovaným 
a plánovaným investíciám v škole sa vyjadril aj primátor. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová sa 
spýtala na asistentov, riaditeľ školy odvetil, že majú päť asistentov. Poslankyňa Ing. Silvia Čuvalová 
požiadala riaditeľa školy, aby uviedol, ktoré investície sú pre školu najakútnejšie. Riaditeľ spomenul 
pavilón A, dielne a zateplenie telocvične, z projektov školy uviedol vybudovanie externej učebne 
v rámci program Erasmus+. Poslanci následne správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 65/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0



6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy 
Sídlisko Dušana Jurkoviča 426 za školský rok 2023 -  2024
Správu predstavila riaditeľka materskej školy Jana Poláčková. Apelovala na potrebu opráv a bežných 
údržbárskych prác v objekte materskej školy. Primátor mesta uviedol, že jeden z údržbárov je, 
bohužiaľ, už deväť mesiacov práceneschopný. Mesto preto cez chránenú dielňu, prípadne 
zamestnanecký pomer, rieši získanie ďalšieho údržbára. Ďalej primátor informoval o podaných 
projektoch na rekonštrukciu objektu materskej školy. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová by bola rada, 
keby bol spracovaný materiál, ktorý by na dobu 5 rokov ukázal potreby údržby a rekonštrukcie budov 
mesta, aby sa dalo na základe neho rozhodovať o potrebných investíciách. Primátor v diskusii 
spomenul i potrebu parkovacích miest pri materskej škole. Poslanci následne správu zobrali na 
vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 66/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Štatút Mestskej knižnice Brezová pod Bradlom
Primátor uviedol, že na mestskom zastupiteľstve 13. 12. 2023 poslanci schválili premenovanie 
Mestskej knižnice Brezová pod Bradlom na Mestskú knižnicu Jána Juríčka Brezová pod Bradlom. 
Z tohto dôvodu je mestskému zastupiteľstvu predložený nový štatút knižnice. Poslanci nemali žiadne 
otázky ani pripomienky a štatút schválili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 67/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

8. Prevody nehnuteľností
Na rokovanie MsZ boli predložené tri žiadosti o prevod nehnuteľností. S jednotlivými žiadosťami 
oboznámil prítomných formou prezentácie prednosta MsÚ Ing. Ján Michálek. Žiadosti boli 
prerokované v komisii výstavby, územ. plánovania, život, prostredia a dopravy, ktorá ich odporučila 
na schválenie. Zámery prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a na 
webovej stránke mesta.

Uznesením č. 68/2024 bol schválený predbežný súhlas so zriadením vecného bremena v prospech 
Ing. Vladimíra Nováka a Jany Novákovej, r. Jamriškovej.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 68/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 69/2024 bol schválený súhlas s predajom časti pozemku v prospech Bc. Juraja Tataru.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 69/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

Nasledovalo prerokovanie žiadosti o súhlas s prenájmom jednotlivých pozemkov alebo ich častí 
v prospech Roľníckeho družstva „Vrátno“, Hradište pod Vrátnom. Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová 
sa pýtala, prečo je prenájom určený na päť rokov. Prednosta MsÚ uviedol, že päťročnú dobu prenájmu 
navrhol žiadateľ a doplnil, že ide o poľnohospodársku pôdu obhospodarovanú dlhodobo podľa 
poľnohospodárskeho plánu. Ing. Ciranová odporučila určiť cenu prenájmu len na rok a potom ju 
prehodnotiť podľa aktuálnej situácie. Poslankyňa Annemarie Maršová spomenula, že návrh bol



odsúhlasený na komisii výstavby, územ. plánovania, život, prostredia a dopravy. Poslankyňa Mgr. 
Eva Ušiaková, uviedla, že nepredpokladá, že cena nájmu sa zvýši natoľko, aby sa musela po roku 
prehodnocovať a súhlasí s prednostom MsU, že ide dlhodobé obhospodarovanie na 
poľnohospodárske účely. Následne poslanci schválili súhlas s prenájmom tak, ako bol predložený.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 70/2024 - príloha zápisnice.
zdržal sa: 0proti: 1Hlasovanie: za: 7

9. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2024, monitorovacia správa programového rozpočtu na rok 
2024 k 30. 6. 2024
Poslanci nemali k predloženému návrhu žiadne otázky ani pripomienky a plnenie rozpočtu mesta na 
rok 2024 k 30. 6. 2024 -  príjmy, výdavky, programový rozpočet podľa štruktúry k 30. 6. 2024 a 
monitorovaciu správu k programovému rozpočtu k  30. 6. 2024 zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 71/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

10. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2024
Návrh na II. zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 predstavila vedúca oddelenia financií a majetku MsÚ 
Ing. Alena Jančia. Predložená II. zmena rozpočtu na rok 2024 je zostavená v zmysle platnej legislatívy. 
Rozpočet mesta po II. zmene je zostavený ako prebytkový s prebytkom vo výške 267 866 €. 
Kapitálový rozpočet po II. zmene je zostavený so schodkom vo výške 1 996 836 €. Schodok je krytý 
prebytkom hospodárenia bežného rozpočtu, prijatými úvermi a zostatkom finančných operácií 
z minulých rokov. Celkový rozpočet po II. zmene je  zostavený ako prebytkový, s prebytkom vo výške 
31 762 €. Ing. Jančia upozornila, že najväčším znížením príjmov je zníženie podielových daní. 
V prípade Brezovej podľa prepočtov pôjde až o 89 000 €. Mesto má určitú kompenzáciu vďaka 
zvýšeniu dane z nehnuteľnosti a miestneho poplatku za komunálne odpady a príjmu za užívanie 
verejného priestranstva. Primátor uviedol, že predpokladá výpadky príjmov aj v rokoch 2025 a 2026 
a od 1. 1. 2025 pre dotrieďovanie radikálne stúpne cena za spracovanie komunálneho odpadu. Preto 
navrhuje venovať sa na pracovnom stretnutí s poslancami plánovanom na október aj tejto 
problematike. Poslanci následne schválili II. zmenu rozpočtu mesta na rok 2024.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 72/2024 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0

11. Rôzne
V bode rôzne primátor mesta podal nasledujúce informácie:
- K nájomným bytom v budove bývalej školy na Piešťanskej ul. predpokladá ich dokončenie do konca 

roku. Podľa predbežného prepočtu bude mesto platiť splátky úveru na rekonštrukciu budovy po 
dobu 30 -  40 rokov, v sume okolo 8 500 € mesačne. Z toho vychádza výška nájmu približne 4,71 € 
na m2 mesačne plus energie, nájom za dvojizbový byt okolo 250 € mesačne plus energie. Nájom 
navrhuje primátor riešiť na avizovanom pracovnom stretnutí, prípadne zvolať v novembri 
zasadnutie mestského zastupiteľstva tak, aby v decembri bolo možné záujemcom o byty predstaviť 
výšku nájmu. Predbežných žiadostí o byty je  v súčasnosti 90, preto verí, že byty sa podarí obsadiť.

- Na dvoch stretnutiach k pohrebníctvu Eckert p. Eckertová sľúbila riešenie sťažností, poskytla cenník 
pohrebných služieb, ktorý je  zverejnený aj na webe mesta. Výpoveď z nájomnej zmluvy zo strany 
mesta bola po týchto opatreniach stiahnutá. Ak sa ale situácia nezlepší a prídu ďalšie písomné 
sťažnosti, tak bude pohrebníctvu opäť daná výpoveď. Primátor informoval aj o petícii za 
zachovanie nájomnej zmluvy s pohrebníctvom Eckert, ktorú podpísalo 177 ľudí.



- K prenájmu chaty Bradlo sa mesto s nájomcom p. Hlatkým dohodlo, že výpoveď predĺži o mesiac 
a chata bude v októbri cez víkendy ešte otvorená. Budúci týždeň mesto vyhlási obchodnú verejnú 
súťaž na prenájom chaty. Záujemcov bude vyberať s cieľom, aby chata bola v novej turistickej 
sezóne už otvorená.

- Poďakoval všetkým zúčastneným za organizáciu športového podujatia Časovka na Bradlo konaného 
na pamiatku nášho občana Jána Noska.

- K investičným akciám mesta realizovaným v priebehu roku primátor uviedol ich celkový objem v 
sume cirka 470 000 €. Na mestské komunikácie a chodníky šlo 220 000 €, na basketbalové ihrisko 
v areáli školy 150 000 €, z toho 100 000 € boli externé zdroje z fondu na podporu športu. Technické 
služby zakúpili orezávač krovín za 20 000 €. Bol spracovaný pasport miestnych komunikácií 
v sume 15 000 €. V materskej škole Sídl. D. Jurkoviča boli vybudované sociálne zariadenia v sume 
27 000 €. Oprava výtlkov a realizácia chodníkov a parkovísk, napríklad pri predajni Billa alebo pri 
zdravotnom stredisku stála 20 000 €, z toho bol 8 400 € grant od f. Billa a zároveň mesto dostalo 
dotáciu 6 400 € z úradu vlády. Posilnil sa kamerový systém v sume 10 000 €. Boli postavené nové 
zástavky vo Štverníku a pri Belanovi v sume približne 7 000 €. V riešení je  zmena územného plánu 
v sume 10 000 €.

- Poďakoval dobrovoľnému hasičskému zboru, technickým službám a všetkým ostatným za 
zvládnutie septembrovej povodne bez väčších škôd na majetku.

- Poďakoval sa aj zamestnancom MsÚ, členom komisie školstva, kultúry, mládeže a športu 
i pracovníkom technických služieb za organizáciu letných kultúmo-spoločenských a športových 
podujatí v meste.

- Pozval na pripravované kultúmo-spoločenské podujatia, najmä 28. 9. na oslavu Dňa Ozbrojených 
síl SR s očakávanou účasťou prezidenta a ministra obrany a 27. 10. na zapálenie vatry na 
bradlianskej Mohyle gen. M. R. Štefánika v predvečer výročia vzniku Československej republiky.

- Poďakoval členom slovenského zväzu protifašistických bojovníkov a sponzorom za vybudovanie 
prístrešku a informačných tabúľ venovaných partizánskemu oddielu Reptá v Dvoloch.

12. Interpelácie poslancov
Ing. Silvia Čuvalová
- Pýtala sa, či bude možnosť množstevného zberu odpadu. Primátor uviedol, že zatiaľ množstevný 

zber v jeseni nebude. Ľudia sú veľmi nedisciplinovaní, do množstevného zberu dávali aj to, čo tam 
nepatrí. Následné triedenie technické služby zaťažuje natoľko, že obmedzuje ich iné činnosti, napr. 
rekonštrukciu osvetlenia. Sú predĺžené otváracie hodiny zberného dvora, kam môžu odpad priniesť. 
Pokiaľ by sa uvažovalo o množstevnom zbere, tak až na jar.

- Pýtala sa, či realizátor prác na výmene vodovodných potrubí uvedie poškodené chodníky, napr. pri 
bytovom dome č. 420 na Sídl. D. Jurkoviča, do pôvodného stavu. Primátor potvrdil, že áno. Práce 
priebežne kontrolujú. Primátor požiadal o kontrolu v rámci obchôdzky aj na zastupiteľstve 
prítomného náčelníka mestskej polície.

- Pýtala sa, či sa uvažuje o osvetlení verejnosti prístupných športovísk v areáli základnej školy. 
Primátor uviedol, že by to bolo potrebné dať do rozpočtu a zvažovať podľa ceny. Prednosta MsÚ 
doplnil, že o osvetlení uvažovali už pri realizácii športovísk, žiaľ, nevychádzalo to v rámci rozpočtu 
dotácie. Primátor spomenul, že môžu zvažovať osvetlenie v prípade, realizácie ďalšej etapy 
projektu. Poslankyňa Annemarie Maršová sa pýtala na osvetlenie pomocou solárnych lámp, 
primátor uviedol, že dostupné solárne lampy zatiaľ nie sú dostatočne výkonné.

Mgr. Eva Ušiaková
- Mala pripomienku od občana z ulice J. M Hurbana na prejazd kamiónovej dopravy, ktorý uviedol, 

že v podstate všetci, ktorí idú od Piešťan, najmä cudzí, stále jazdia po ul. J. M. Hurbana. Primátor 
problém urgoval na dopravnom inšpektoráte. Mesto navrhuje dať na križovatke aspoň dočasne 
značku prikázaný smer rovno, alebo zmena značenia a záležitosť je  momentálne v riešení na 
dopravnom inšpektoráte. Prednosta MsÚ doplnil potrebu aktualizácie navigácie. Poslanci Branislav 
Kovačech a Eva Ušiaková zdôraznili, že dopravná značka bude lepšia.



- Pripomenula, že na komisii výstavby, územ. plánovania, život, prostredia a dopravy hovorili o 
zrezaní obrubníkov pri zdravotnom stredisku. Primátor uviedol, že to spravia pri výstavbe ďalších 
parkovísk do konca roka 2024.

- V súvislosti s prístreškom v Dvoloch spomenula vybudovanie drevenej latríny. V diskusii sa 
poukázalo na to, že by to nebolo vhodné.

Branislav Kovačech
- Poďakoval technickým službám za nájazdy na mosty. Chvália ich aj vozíčkari, ktorým uľahčujú 

prístup na mosty.

Ing. Gabriela Ciranová
- Pýtala sa na spomenutú petíciu ohľadom pohrebníctva Eckert. Hlavná kontrolórka mesta 

informovala, že petícia za zachovanie nájomnej zmluvy s pohrebnými službami Eckert bola 
doručená 24. 6. 2024 a spĺňa všetky náležitosti podľa Zákona č. 85/1990 o petičnom práve v znení 
neskorších predpisov. Ing. Ciranová uviedla, že mesto dalo pohrebníctvu Eckert výpoveď 
z nájomnej zmluvy na základe ústnych sťažností a poprosila, aby sa nabudúce prehodnocovali 
výpovede z nájmu na základe písomných dokumentov. Primátor upresnil, že uvedených ústnych 
sťažností bolo dvadsať a vyhodnotili ich ako oprávnené. Ako už uviedol, do budúcna bude mesto 
vyžadovať, aby sťažnosti a podnety boli písomné.

- Dostala otázku od obyvateľa mesta, čo sa udialo s autom, ktoré bolo na mestských lesoch. Primátor 
uviedol, že auto sa predalo už pred rokom a bola o tom informácia. Ing. Ciranová poprosila hlavnú 
kontrolórku mesta do najbližšieho MsZ o podanie informácie o predaji.

- Pýtala sa na termín realizácie rekonštrukcie bývalej školy na Piešťanskej ul. na nájomné byty. V 
zmluve o dielo so Strojstavom je lehota zhotovenia diela 450 kalendárnych dní od prevzatia 
staveniska. Dodatok č. 2 k zmluve mení lehotu z pôvodných 450 na 620 kalendárnych dní. Z toho 
jej vychádza, že dielo malo byť odovzdané v júni 2024, a prečo teda kolaudácia má byť až 
v decembri 2024? Do následnej diskusie s p. poslankyňou sa zapojili primátor, prednosta MsU, 
poslankyňa a vedúca komisie výstavby, územ. plánovania, život, prostredia a dopravy Mgr. Eva 
Ušiaková, poslankyňa Annemarie Maršová a vedúca oddelenia výstavby, život, prostredia 
a dopravy MsU Ing. Denisa Zuščíková. V diskusii zaznelo, že Štátny fond rozvoja bývania 
odsúhlasil predĺženie termínu kolaudácie bez akýchkoľvek pokút. Ing. Ciranová sa pýtala, či je 
posunutie termínu kolaudácie dadatkované v zmluve o dielo. Primátor uviedol, že to preveria.

Ing. Martin Gálik
- K pripravovaným nájomným bytom v budove bývalej školy na Piešťanskej ul. sa pýtal, akou 

formou bude oznámené pridelenie bytu. Primátor uviedol, že pravdepodobne telefonicky alebo 
písomne listom budú kontaktovať ľudí, ktorí sa prihlásili, aby preverili, či majú záujem a aby 
aktualizovali, či spĺňajú podmienky dané Štátnym fondom rozvoja bývania. Zároveň im budú môcť 
oznámiť predpokladanú výšku prenájmu. Ak bude aj po aktualizácii žiadostí viac, ako je počet bytov, 
pravdepodobne ich budú prideľovať losovaním. Podrobnosti k prideľovaniu bytov budú predmetom 
avizovaného pracovného stretnutia, prípadne mimoriadneho zastupiteľstva v novembri 2024.

Annemarie Maršová
- Vzhľadom na stav, že na meste deväť mesiacov chýba údržbár a riziko prípadného nešťastia, napr. 

v objekte materskej školy, by bola rada, aby sa stanovil termín, dokedy bude prijatý nový údržbár. 
Primátor a prednosta MsÚ v odpovedi uviedli, že údržbu čiastočne zabezpečujú pracovníci MsÚ p. 
Trnavský a p. Baláž, ale ďalší údržbár je potrebný. Podľa podmienok úradu práce, sociálnych veci 
a rodiny na dotáciu chránenej dielne budú môcť zamestnať pracovníka až od 1. 1. 2025. Preto, ako 
už primátor spomínal, hľadajú spôsob, ako získať údržbára ešte pred koncom roka.

- Pýtala sa, či by bolo možné drť z rekonštrukcií použiť v chatovej oblasti v Partizáne na spevnenie 
cesty, aj z dôvodu zabezpečenia prípadného prístupu záchranných zložiek. Primátor prisľúbil 
preverenie podnetu, ak bude drť a zároveň si chatári urobia brigádu.



- Ohľadom odstránenia vyschnutej brezy na brehu brezovského potoka pri hlavnej ceste sa pýtala, či 
ho má v kompetencii mesto alebo vodohospodári. Ak sú to vodohospodári, či boli informovaní. 
Primátor potvrdil, že vodohospodárov zo slovenského vodohospodárskeho podniku informovali, 
dostali odpoveď, že nemajú na to ľudí a techniku. Vedúca oddelenia výstavby, život, prostredia 
a dopravy MsU Ing. Denisa Zuščíková ich opakovane urgovala. Annemarie Maršová sa pýtala, či 
môže brezu odstrániť mesto, primátor upresnil, že nie, oprávnení sú len vodohospodári. Vzhľadom 
na skutočnosť, že vyschnutých stromov pri potoku je viac, napíšu znovu podnet na vedenie 
slovenského vodohospodárskeho podniku, aby bolo jasné, kto je zodpovedný.

Mgr. Šimona Nemcová
- Poďakovala za chodníky na Hornom rade a tiež vyzdvihla, že školenie „ digitálni seniori “ bude 

pripravené aj v Brezovej.
- Pýtala sa, či už je urobená projektová dokumentácia k zatepleniu základnej umeleckej školy. 

Primátor uviedol, že už sa dokončuje.

13. Záver
Primátor mesta sa poďakoval všetkým za účasť, poprial pekný zbytok dňa a o 16:49 hod. ukončil 
zasadnutie mestského zastupiteľstva.
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